
مدیرعامل باشگاه فولاد خوزســـتان مدیری فوتبالی اما 

متفاوت است. همیشه بر موج مخالف سوار است و چیزی 

متفاوت تر از آنچـــه را دیگران می گویند بیان می کند. در 

فصلی که گذشت هم وی همین طور بود و از ابتدای فصل 

جدید هم همین رویه را در پیش گرفت. درحالی که اغلب 

تیم ها در بازار داغ نقل وانتقالات برای یک درصد تخفیف 

یا یک بازیکن بهتر ســـر و دست می شـــکنند به راحتی 

گوشـــه رینگ نشسته و منتظر اســـت بدون ضدوخورد 

برنده شود. گفت وگوی »فرهیختگان« با سعید آذری را در 

ادامه می خوانید.

 خبـــری از تیم شـــما در بـــازار نقل وانتقالات نیســـت. 

نمی خواهید تیم تان را تقویت کنید؟ 

هنوز هیچ کاری نکرده ایم و هروقت این آشفته بازار به پایان رسید 

و نقل وانتقلات سر و سامان گرفت ما هم وارد می شویم. این طور 

نیست که به فکر یارگیری نباشیم ولی مارکتی که راه افتاده چیزی 

جز یک بازار کاذب نیست. برای چه باید وارد چنین بازاری شویم؟

طبق معمول موج مخالف دارید و این بار هم درحالی که همه 

درگیر نقل وانتقالات هستند کنار کشیدید!

موج من مخالف نیست و تفکری منطقی است. اسیر هیجانات 

این بازار نمی شوم. برای چه من باید به بازیکن 2 میلیارد تومانی 

5 برابر پول بدهم؟ مگر این بازیکن در طول یک ســـال افزایش 

کیفیت پیدا کرده است. این همان بازیکن است و زمانی برای 

من ارزش پیدا می کند که بتوانم روی او ســـرمایه گذاری فنی و 

اقتصادی کنم. آیا می توانم این بازیکن2 میلیاردی را 5 میلیارد 

بخرم و 15 میلیارد بفروشـــم؟ پس من موج مخالف ندارم بلکه 

منطقی فکر می کنم و اســـیر هیجانات کاذب اینستاگرامی و 

فضایی که واسطه های نقل وانتقالات به وجود می آورند نمی شوم. 

بنابراین ســـر فرصت خرید می کنم درنتیجه جنس را به قیمت 

می خرم. قیمتی که بتوانم بعد از خرید روی او ســـرمایه گذاری 

کنم و بفروشمش.

می خواهید از خرید بازیکنان تان تجارت کنید؟ 

ما در ایران هنوز به این نقطه نظر نرسیدیم که فوتبال یک صنعت 

است و به جز مبانی فنی و برگزاری مسابقات باید از فوتبال پول 

ساخت. صداوسیما که پول نمی دهد پس عملا حق پخشی 

در کار نیست. تبلیغات محیطی فقط سالی 200 میلیون 

برایمان سود دارد پس هزینه سرسام آور خرید بازیکن از 

کجا باید تامین شود؟ آیا نباید به فکر مدیریت این هزینه ها 

بود؟ تا چه زمانی دولت جور این باشگاه ها را بکشد؟

 چرا برخی باشگاه ها از این پول دولتی 

خریـــد می کنند و برخی مثل شـــما 

غمش را می خورید و دل تان به حال 

دولت می سوزد؟

این را بایـــد از آن مدیرانی پرســـید 

که نگران از دســـت دادن میزشان 

هســـتند. آنها تا حـــدودی به این 

بـــازار کاذب دامـــن می زنند. البته 

ناخواسته است. درحالی که در ایران 

تفاوت فوتبالیست ها از نظر اجرا زیاد 

نیست. باشگاه هایی که آکادمی دارند 

باید متوجه این موضوع باشـــند چراکه 

زیرســـاخت دارند. ایستادگی در مقابل 

این که با وجود از دست دادن سمت، 

در یک باشگاه بر کار اصولی مقاومت 

کنی مشکل نیســـت و می توان بازار 

را کنترل کـــرد. ولی چند مدیر می تـــوان پیدا کرد که چنین 

اندیشه ای داشته باشند؟ فرض کنیم فلان فرد فردا مدیرعامل 

فلان باشـــگاه نباشد آیا اتفاق خاصی رخ می دهد؟ یک نفر را 

جایگزینش می کنند. موضوع این است که برای رسیدن به آن 

هدف بتوانی از میزت بگذری!

فقط میز مهم نیست شاید اگر شما هم بازیکنان 

قدرتمندتری می خریدید راحت به سهمیه 

قطعی لیگ قهرمانان می رسیدید؟ 

نگرفتن سهمیه مستقیم تیم فولاد هیچ ربطی 

به نداشتن بازیکن نداشت. در بازی با تیم های 

نساجی و پارس جنوبی دیدید که 5 امتیاز ما را در 

میدان مسابقه سلاخی کردند درحالی که 

اگر آن پنج امتیاز را گرفته بودیم شرایط 

تغییـــر می کرد. ما از همـــان روز اول 

گفتیـــم بازیکنان تیم فولاد بازیکنان 

بااستعداد و رو به پیشرفت هستند. مثل 

خیلی از باشگاه ها دنبال اسم نرفتیم. 

خیلـــی از بازیکنان نکونام که بازی هم 

کردند قراردادهای حدود 100 میلیون 

داشـــتند و هیچ تفاوتی از نظر فنی با 

بازیکنی که در دیگر باشـــگاه ها دوسه 

میلیارد گرفتند نداشتند. از این رو صبر 

می کنم و روی قیمت بازیکن می خرم 

و می خواهم روی آنها سرمایه گذاری 

کنم. من همیشه سعی کردم بازیکن 

با قیمـــت منطقی بخرم و منطقی 

بفروشم.

ولی تیم شما بازیکن گرانقیمت نداشت چون هرگز برای 

قهرمانی بسته نشده بود! 

مـــن از روز اول این را گفتم و اعلام کردم باشـــگاه فولاد تیمی 

متشـــکل از بازیکنان بااستعداد است که فرآیند رو به رشدی را 

در نظر دارد. از این رو وقتی در نیم فصل اول 22 امتیاز گرفتیم 

در نیم فصل دوم تیم را تقویت کردیم. براساس تجربه ای که در 

باشگاه ذوب  آهن داشتم وقتی تیمی بتواند بین 22 تا 25 امتیاز 

بگیرد اگر خوب عمل کند قاعدتا می تواند در فصل نقل وانتقالات 

خوب عمل کرده و درنتیجه می تواند نیم فصل دوم خوبی داشته 

باشد و موفقیت به دست می آورد.

 ولی تیم هایی که برای بازیکنان پول زیاد پرداخت می کنند 

مثل شـــما فکـــر نمی کنند و از ابتدای لیگ هدف شـــان 

قهرمانی است و برای رسیدن به این هدف هزینه می کنند.

یک سر قهرمانی بازیکن اســـت و بودجه، هوادار و دیگر موارد 

هم باید لحاظ کـــرد. درنهایت وقتی بتوانی این اجزا را درکنار 

هم مدیریت کنید می توانید گامی بلند برای قهرمانی بردارید. 

ما باشـــگاهی در فوتبال مان داریم که با 70 میلیارد تومان در 

آستانه ســـقوط بود. همین باشگاه دوسال قبل با 30 میلیارد 

به جام باشگاه های آسیا رفت. اگر پول شرط اول بود خیلی از 

باشگاه ها قهرمان می شدند. پول قسمت مهم قهرمانی است 

ولی تلفیق همه اینهاست که منجر به اتفاق خوب می شود. من 

بی دلیل حرف نمی زنم. همین حالا موضوع تز دکتری من مدل 

تعیین ارزش گذاری بازیکنان لیگ فوتبال ایران است. بیش از 

100 مقاله مطالعه کردم. فوتبال ایران با هیچ استانداردی در 

دنیا برای قیمت گذاری و ارزش گذاری روی بازیکنان مطابقت 

ندارد. یک چیزی درست کردیم و همین طور دورهمی هستیم. 

مدیران باشگاه ها یا حتی برخی مدیران صنایع یا مالکان تیم این 

خطر را حس می کنند که اگر تیم شان نتیجه نگیرد میزشان را 

از دست می دهند به همین دلیل مشکل همچنان وجود دارد. 

اگر با یک نفر ارتباط شـــان خوب بـــوده و آن فرد غلام حلقه به 

گوش شان باشد به او پول می دهند ولی اگر نباشد حاضر هستند 

75 میلیارد تومان پول را حرام کنند تا یک نفر را از مجموعه خود 

خارج کنند. این داستان فوتبال ما و همان موج مخالفی است 

که شما می گویید من بر آن سوارم.

این ایراد مدیریتی که می گویید فقط شـــامل باشـــگاه ها 

نیســـت و از قراردادهای فدراسیون فوتبال هم مشخص 

است که همین رویه را در پیش گرفته اند!

من پیش تر درمورد فدراســـیون فوتبال صحبت کردم و دیدگاه 

مرا همه می دانند. قبلا همه این روزها را پیش بینی کرده بودم. 

درمورد فدراسیون دیگر نمی خواهم صحبت کنم ولی معتقدم 

ســـاختار فوتبال ما شکل یک هرم است که از پایین به بالا ایراد 

دارد. این طور نیست که یکجا خوب و یکجا بد باشد. با وجود یک 

نفر هم اتفاق خاصی رخ نمی دهد. فوتبال ما بیمار اســـت و از 

استانداردهای بین المللی دور هستیم. تا وقتی این ساختار درست 

و قانونمند نشـــود تغییری حاصل نخواهد شد. شاید لازم است 

قوانین الزام آوری در مجلس و مبانی قانون گذاری اعمال شود. در 

غیر این صورت آش همین آش و کاسه همین کاسه خواهد بود.

نگران نیستید بازیکنانی که در لیست نکونام قرار دارند با 

تیم دیگری قرارداد ببندند و از دست بروند؟ 

تفاوت بازیکنان در ایران آنقدر نیست که نگران این چیزها باشیم. 

در لیست یک مربی حرفه ای حداقل در هر پست 5 بازیکن وجود 

دارد. از طرفی من نیز به عنوان کمک نکونام دستی بر آتش دارم 

و حواسم هست بعد از 20 سال مدیریت، چطور تیم ببندم.

این روزها و درحالی که باشگاه های بزرگ فوتبال دنیا 

با مشـــکلات مالی زیادی پـــس از بحران کرونا روبه رو 

هســـتند، نقل وانتقالات بازیکنـــان در لیگ ایران با 

ارقام بعضا عجیبی درحال انجام است. برخلاف روند 

جهانی که ارزش بازیکنان نسبت به دوران قبل از شیوع 

کرونا کاهش پیدا کرده است، در لیگ ایران با افزایش 

چندبرابر قیمت ها روبه رو هستیم؛ اتفاقی که می تواند 

در آینده نزدیک برای فوتبال ایران و باشـــگاه هایی که 

اکثرا دولتی هســـتند، مشـــکلات زیادی ایجاد کند. 

روال رایج در باشـــگاه های بزرگ اروپایی درآمدزایی از 

روش های مختلف و انجام هزینه ها براســـاس مجموع 

این درآمدهاست، اما در فوتبال ایران اوضاع به گونه ای 

متفاوت درجریان اســـت و باشگاه ها معمولا به بودجه 

دولتی و همچنین اسپانسرها وابسته هستند و همین 

موضوع سبب  شده تا بودجه مشخصی درطول فصل 

نداشته باشند. 

مشکلات باشگاه های بزرگ
ترانسفرمارکت سایتی مرجع درخصوص ارزش گذاری 

بازیکنان فوتبال در دنیاســـت که قیمـــت عرف آنها 

در شـــرایط مختلـــف را اعلام می کنـــد. البته معمولا 

نقل وانتقالاتی که در دنیای فوتبال انجام می شود با 

توجه به شرایط بازیکن و تیم ها با ارقام متفاوتی نسبت 

به آنچه در این ســـایت نوشته شـــده، انجام می شود. 

بااین حال با نگاهی به قیمت هایی که در این ســـایت 

منتشر می شود، می توان حدود ارزش بازیکنان فوتبال 

در سراسر دنیا را به دست آورد. شیوع کرونا بحران مالی 

بزرگی را برای باشـــگاه های فوتبال به دنبال داشت. 

کم شدن درآمدها از بلیت فروشی گرفته تا حق پخش 

تلویزیونی و همچنین اسپانسرینگ باعث شده تا تیم ها 

در فصل نقل وانتقالات با احتیاط بیشتری برای جذب 

نفرات مدنظر خود اقدام کنند. 

انتقال نیمار به پاری ســـن ژرمن آغاز یک دوران جدید 

در فوتبال مدرن بود. باشـــگاه فرانسوی 222 میلیون 

یورو برای خرید این ســـتاره برزیلی پرداخت، مبلغی 

که کمتر کسی تصور می کرد به این زودی برای خرید 

بازیکنان پرداخت شـــود، پس از ایـــن انتقال زنجیره 

خریدهای گرانقیمت بازیکنان آغاز شد و پرداخت مبالغ 

بالای 100میلیون یـــورو به تدریج به روالی عادی در 

دنیای فوتبال بدل شد. اپیدمی کرونا به سرعت باعث 

توقف این روند شد و به عقیده بسیاری از کارشناسان 

مدت ها طول خواهد کشید تا دوباره شاهد شکل گیری 

چنین انتقالاتی باشیم. رئال مادرید در سال های اخیر 

تلاش زیادی برای به خدمـــت گرفتن کیلیان امباپه، 

پدیده جوان فوتبال فرانســـه انجام داده اســـت، اما 

آنها هم کـــه یکی از ثروتمندترین باشـــگاه های دنیا 

هستند و کمتر با مشکلات مالی روبه رو می شوند هنوز 

نتوانســـته اند بودجه لازم برای خرید یکی از مهم ترین 

اهداف نقل وانتقالاتی خود را تامین کنند. 

در این میان دو اســـتثنا نیز در هفته های اخیر وجود 

داشته است؛ چلسی و البته داستان مسی. آبی های 

لندنی پس از بسته شدن پنجره نقل وانتقالاتی شان در 

ســـال گذشته حالا با سرعت در حال تقویت تیم خود 

هســـتند و تا اینجا 231 میلیون پوند برای خریدهای 

جدیدشان هزینه کرده اند و کای هاورتز، پدیده جوان 

فوتبـــال آلمان نیز با انتقالی 90میلیون پوندی در راه 

این باشگاه است تا هزینه های آنها در تابستان جاری 

از 300 میلیون پوند هم فراتر برود. بااین حال با توجه 

به شـــرایطی که چلسی داشته و البته مالک متمول و 

روس این تیم چندان عجیب نیست. بحث جدایی مسی 

از بارســـا هم مدتی اســـت مطرح شده و اگر چه کمتر 

باشـــگاهی توان پرداخت هزینه های هنگفت خرید او 

را دارد، اما دراختیار داشـــتن یکی از بهترین بازیکنان 

تاریخ فوتبال ممکن اســـت هر تیمی را وسوسه کند تا 

برای به خدمت گرفتن او وارد میدان شود.

 

تفاوت در زمان قراردادها
یکی از عمده تریـــن تفاوت هایی که بین قراردادها در 

فوتبال ایران و اروپا وجود دارد مدت زمان آنهاســـت. 

باشگاه های اروپایی معمولا با توجه به هزینه های زیادی 

که بـــرای خرید بازیکنان انجام می دهند قراردادهای 

پنج ساله با آنها منعقد می کنند تا از فروش شان مبلغی 

نصیب باشـــگاه ها شود. البته شـــرایط برای بازیکنان 

پا به ســـن گذاشته متفاوت اســـت و با عبور آنها از مرز 

30 ســـالگی معمولا مدت قراردادها به دو یا سه سال 

کاهـــش می یابد. در لیگ ایران و در ســـال های اخیر 

معمولا قراردادهای یک یا دو ســـاله با بازیکنان منعقد 

می شـــود و در پایان هرفصل تعداد زیادی بازیکن آزاد 

در مهلـــت نقل وانتقالات وجود دارند که به این ترتیب 

باشـــگاه  ها کمتر از فروش بازیکنان خود درآمدزایی 

می کنند؛ اتفاقی که در تیم های متوســـط و کوچک 

فوتبال دنیا معمـــولا رخ می دهد و بخش عمده ای از 

هزینه ها از راه پرورش استعدادها و فروش آنها با مبالغ 

هنگفت به تیم های بزرگ مطرح می شـــود. بماند که 

خیلی از بازیکنان نیز در همین مدت یکی، دو ســـال 

هم با استناد به بندهای جدایی گاهی زودتر از موعد 

باشـــگاه را ترک می کنند و در برخی موارد حتی پولی 

هم به باشگاه نمی رسد. 

راهکار برای سود مشترک
دســـتمزدی که بازیکنـــان فوتبال در دنیـــا دریافت 

می کنند، معمولا به عوامـــل مختلفی ازجمله میزان 

درخشش درطول فصل، ســـن آنها، میزان حضور در 

بازی های ملی و حتی ملیت شان بستگی دارد. مسلما 

بازیکنان جوان و کمتر شناخته شده به اندازه باتجربه ها 

دستمزد دریافت نمی کنند و مدتی طول می کشد تا با 

اثبات توانایی های خود و درخشـــش در زمین مسابقه 

بتوانند حقوق خود را افزایش دهند. باشگاه ها تنها برای 

بردن مســـابقات به دنبال ستاره های فوتبال نیستند. 

حضور آنها در تیم تضمین کننده پر شـــدن ورزشگاه و 

به  تبع آن افزایش درآمدهاست. فروش پیراهن و حتی 

حق پخش تلویزیونی باعث می شود مدیران باشگاه ها 

به دنبـــال خرید بازیکنانی باشـــند که در آینده باعث 

افزایش سرمایه های تیم شوند. بازیکنان نیز درمقابل 

درخواست های مالی بالاتری ارائه می دهند تا بخشی 

از این درآمدها را به حساب خود واریز کنند. 

در چنیـــن شـــرایطی باز هـــم مدیران تیم ها بســـیار 

حساب شـــده و منطقی وارد بازار نقل وانتقالات شده و 

کمتر اسیر بازی های رسانه ای مدیربرنامه های بازیکنان 

می شـــوند. یکی از معضلات کنونی در دنیای فوتبال 

افزایش نقش ایجینت ها در نقل وانتقالات است. آنها 

با توجه به اینکه درصدی از هر انتقال به حساب شـــان 

واریز می شود، تمایل زیادی دارند که بازیکنان خود را 

هر چندسال یک بار راهی تیم جدیدی کنند و به همین 

دلیل در سال های اخیر کمتر شاهد وفاداری بازیکنان 

نسبت به باشگاه هایشان بوده ایم. 

در ایران هم ایـــن جابه جایی ها منافـــع زیادی برای 

واسطه ها دارد و به همین دلیل هر سال شاهد انتقال 

تعداد زیـــادی بازیکن به خصـــوص در بین دو فصل 

هســـتیم. در تابســـتان اخیر افزایش قیمت بازیکنان 

شـــتاب بیشتری گرفته که شاید بعضی از آنها حاصل 

تورم ماه های اخیر در کشـــور و همچنین افزایش نرخ 

ارز باشـــد که روی قیمت بازیکنانی که پیشنهادهای 

خارجی هم دارند، تاثیرگذار بوده اســـت. باوجود این 

افزایـــش چندبرابری قیمت بازیکنان و عبور از مرز 10 

میلیارد تومان برای بازیکنانی که حتی ســـابقه بازی 

ملی زیادی در کارنامه ندارند، بسیار عجیب است. 

معمولا باشـــگا ه ها برای حل ایـــن معضل و متعادل 

کردن دســـتمزد بازیکنان پاداش ها یا آپشـــن هایی 

را بـــه قرارداد آنها اضافـــه می کنند که افزایش درآمد 

بازیکن وابسته به عملکرد فنی شان در زمین مسابقه 

می شـــود و بـــه این ترتیب هر دوطرف از درخشـــش 

بازیکـــن در مســـابقات منتفع می شـــوند. در اکثر 

قراردادهایی که باشـــگاه های اروپایـــی با بازیکنان 

خود منعقد می کنند، چنیـــن بندهایی وجود دارد، 

مثلا اگر بازیکنی درطول فصل تعداد مشخصی بازی 

برای تیمش انجام دهد، مبلغ معینی دریافت می کند. 

علاوه بـــر آن برای گلزنی، پاس گل، قهرمانی یا حتی 

کسب سهمیه تورنمنت های قاره ای نیز پاداش های 

جداگانه ای درنظر گرفته می شـــود. علاوه بر آن در 

قرارداد برخی ستاره های جوان آپشن وفاداری نیز 

گنجانده می شـــود، به این معنی که اگر بازیکن 

تا تاریخ مشـــخصی در یک باشـــگاه بماند و 

تعداد بازی هایش طی این مدت به میزان 

مشخصی برســـد، پاداش قابل توجهی 

از باشـــگاه دریافـــت خواهد کرد. به 

این ترتیب  انگیزه بازیکنان برای ارائه 

بهترین عملکرد در مسابقات افزایش 

می یابد و باشـــگاه ها نیز به اهداف خود برای کسب 

موفقیت می رسند. 
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فرناندز در گفت وگو با آبولا: 

انتقاد مورینیو؟ شاید از پنالتی متنفر است!
برونو فرناندز خیلی زود به ستاره منچستریونایتد تبدیل شده و حالا بسیاری او را با خرید 

اریک کانتونا توسط سر الکس فرگوسن مقایسه می کنند. هافبک پرتغالی اسپورتینگ 

لیسبون در نیم فصل راهی اولدترافورد شد و از همان روزهای نخست اثرگذاری اش 

در ترکیب تیم را نشان داد. تیم سولشر با درخشش او اوج گرفت و درنهایت توانست 

در سکوی سوم لیگ برتر انگلیس ایستاده و سهمیه لیگ قهرمانان فصل بعد را 

کسب کند. فرناندز در گفت وگو با روزنامه آبولا درباره فوتبال پرتغال و حضورش در 

منچستریونایتد صحبت هایی داشته که در ادامه می خوانید.

پروسه جدایی از اسپورتینگ چگونه بود؟ تو قرار بود در ابتدای فصل از این تیم جدا 

شوی اما درنهایت در ژانویه این اتفاق رخ داد.

اگر بخواهم صادقانه صحبت کنم باید بگویم وقتی انتقال من در تابستان قبلی منتفی شد 

کمی ناراحت شدم چون دوست داشتم به لیگ برتر بروم و می دانستم که آماده این جهش و 

پیشرفت هستم. البته این ناراحتی تنها برای یک روز بود و فردای آن ما برای حضور در سوپرجام 

پرتغال آماده می شدیم و البته درنهایت متاسفانه به بنفیکا باختیم.

یعنی به این سرعت این موضوع را فراموش کردی؟

من اشتیاق زیادی نست به فوتبال دارم و مهم ترین چیز برای من حضور در زمین مسابقه و 

موفقیت به همراه تیمم است. در هر تیمی باشم خوشحالم و تلاش می کنم بهترین عملکردم 

را داشته باشم. معتقدم هر اتفاقی در زمان مناسبش رخ می دهد و در آن زمان تمرکزم روی 

موفقیت اسپورتینگ بود. در ژانویه که دوباره مذاکرات آغاز شد می توانستم برای جدایی اصرار 

کنم اما مدام به خودم می گفتم من این کار را انجام نخواهم داد.

واقعا؟

بله. به نظرم اگر کاری قرار باشد اتفاق بیفتد درنهایت رخ می دهد. اینکه بخواهم دائم به آن 

فکر کنم مرا مریض می کند. هیچ گاه مجبور به ترک اسپورتینگ نشدم و همیشه از بودن در 

این تیم خوشحال بودم. من خواستار جدایی از این تیم نبودم اما دوست داشتم راهی لیگ 

برتر شوم و بازی در اینجا را تجربه کنم.

ژوزه مورینیو به تازگی درباره پنالتی های زیادی که به ثمر رساندی صحبت و به نوعی 

از آن انتقاد کرده بود.

درحقیقت من از صحبت های او برداشـــت بدی نداشتم. من پنالتی زن خوبی هستم و کل 

داستان همین است. به نظرم حرف هایش جنبه مثبت داشت و البته فکر می کنم از پنالتی هم 

متنفر است. این اتفاق تنها مربوط به دوران حضورم در منچستریونایتد نیست 

و از پیش از آن هم در گل کردن پنالتی ها مهارت داشتم. خیلی ها درباره 

این موضوع صحبت می کنند اما اگر نگاهی به آمار داشته باشید می بینید 

که تنها کوین دی بروینه بین هافبک های لیگ برتری آمار بهتری نسبت به 

من در تاثیرگذاری روی گل های تیمش داشته است.

در دیدار برابر سویا در نیمه نهایی لیگ اروپا 

نیز یـــک درگیری لفظی شـــدید با ویکتور 

لیندلوف، مدافع تیمت داشتی.

مـــا خیلـــی خوب با هم حـــرف زدیم! جدا از شـــوخی، او یکی از 

بازیکنانی اســـت که رابطه بسیار خوبی با من در منچستریونایتد 

دارد. به خصوص که به زبان پرتغالی مســـلط است و راحت با هم 

حرف می زنیم )باخنده(. آن حرف ها هم نخســـتین کلماتی بود 

که از زبان پرتغالی به او یاد داده بودم. به هرحال در شرایط بازی 

چنین اتفاقاتی رخ می دهد و من به دل نمی گیرم. همه چیز تمام 

شد و در پایان هرکدام از ما به سمت کشورهای خود پرواز کردیم. 

او به سوئد رفت و من به پرتغال آمدم. زمان خداحافظی همدیگر را 

بغل کردیم و همه چیز فراموش شد.

مصاحبه  روز

  گفت وگو

آذری در گفت وگو با »فرهیختگان«: بازیکن گرانقمیت تضمینی برای قهرمانی نیست

یکن 5 برابر قیمت واقعی پول بدهیم؟ این بازار کاذب است، چرا به باز
تیمی که با 3۰ میلیارد آسیایی شد با 7۰ میلیارد در آستانه سقوط بود!

سیامک خاجی
  روزنامه نگار

نیلوفر مژدهی
  روزنامه نگار

کاهش ارزش ستاره ها در فوتبال اروپا، سه  برابر شدن قراردادها در لیگ ایران!

ونا کاسبان فوتبالی کر


